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Schriftelijke vraag 
 
Artikel 54 Reglement van orde voor de vergaderingen 
en andere werkzaamheden van de Raad 
 
Zaaknummer:  17140-2024  
 

Schriftelijke vraag aan ☒ het college van burgemeester en wethouders  ☐ de burgemeester 

 
Onderwerp: MFA Uden-Zuid 
In de zomer van 2023 vond er een onderzoek plaats naar activiteiten en ontmoeten in Uden-Zuid. 
Hierover ontvingen wij op 20 december 2023 een raadsinformatiebrief, die gedateerd is op 1 november 
2023. Daaruit is duidelijk geworden dat er behoefte is aan meer ontmoetingsmogelijkheden en 
activiteiten. Verder blijkt uit het rapport dat er ook een uitgesproken behoefte is aan een centrale 
ontmoetingsplek, denk aan een (huiskamer)ontmoetingsplek die eventueel uitgebreid kan worden met 
andere functies zoals huisartsen en fysiotherapie. 
 
Daarnaast is onlangs een artikel (Brabants Dagblad 1 februari 2024) in de media gekomen waarin staat 
dat een inwoner vindt dat de gemeente een steek heeft laten vallen, omdat een dergelijke 
ontmoetingsplek in Uden-Zuid voorlopig uitblijft. 
 
Scholen in Uden-Zuid hebben aangegeven dat ze ruimte beschikbaar hebben in de avonduren en in het 
weekend om ontmoetingen en/of activiteiten te ontplooien. Echter, er is ook specifieke behoefte onder 
ouderen om overdag een ruimte beschikbaar te hebben. 
 
We hebben als CDA daarom de volgende vragen aan het college: 
1. Wat is de stand van zaken en wat zijn de vervolgstappen na het onderzoek van de zomer 2023, 

waarnaar in de raadsinformatiebrief aan wordt gerefereerd? 
2. Is het college actief op zoek naar een locatie voor een MFA Uden-Zuid, gezien het feit dat de plekken 

steeds schaarser worden? Zo ja, welke beoogde locatie(s) zijn op korte termijn beschikbaar? Zo nee, 
waarom niet? 

3. Kan het college bevestigen of de beoogde maatschappelijke plek in het nieuwe plan Eikenheuvel 
wordt overwogen als mogelijke locatie?  

 
 

Ondertekening: 

Datum indiening : 23-2-2024  

Fractie : CDA  

Naam indiener : Arno Geurts van Kessel  

Einddatum : 24-3-2024  

Id. Nr. Ibabs : 82  
 

 

https://maashorst.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/255a0a10-927a-4350-999e-342fe41f4eb8
https://maashorst.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/255a0a10-927a-4350-999e-342fe41f4eb8
https://www.bd.nl/maashorst/een-eigen-wijkgebouw-voor-uden-zuid-dat-zit-er-voorlopig-niet-in-de-gemeente-heeft-gefaald~a2918fc4/
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Antwoord op schriftelijke vraag 
 
Artikel 54 Reglement van orde voor de vergaderingen 
en andere werkzaamheden van de Raad 
 

Antwoord door:  ☒ college van burgemeester en wethouders  ☐ burgemeester 

Datum: Klik hier als u een datum wilt invoeren. 
 
Vraag: 
Wat is de stand van zaken en wat zijn de vervolgstappen na het onderzoek van de zomer 2023, waarnaar in 
de raadsinformatiebrief aan wordt gerefereerd? 
 
Antwoord: 
Er zijn na de zomer verschillende bijeenkomsten gehouden met actieve inwoners van Uden-Zuid in het 
kader van het onderzoek naar de behoefte aan activiteiten en een accommodatie in Zuid-Uden-Zuid. Uit de 
bijeenkomsten is onder andere gebleken dat de scholen ruimten beschikbaar stellen in de avonduren en 
de weekenden. Hiervan wordt met name in de Wijde Wereld gebruik gemaakt.  
Om de sociale cohesie te versterken is in Zuid-Uden-Zuid is een nieuwe groep actieve inwoners bezig om 
activiteiten op te zetten i.s.m. met o.a. ons Welzijn en de Scholen. Er zijn verschillende ideeën voor binnen- 
en buitenactiviteiten. De meeste energie zit bij grotere buiten evenementen die veel zichtbaarheid in de 
wijk creëren. Er wordt voor dit jaar o.a. gedacht aan een openluchtbioscoop of een Colorrun. Daarnaast 
wordt er door de inwoners ook gedacht aan het opzetten van kleinschalige binnen activiteiten voor 
ontmoeting.  Het opzetten van de activiteiten gebeurt door vrijwillige inwoners, de gemeente heeft een 
faciliterende en verbindende rol. De behoefte aan een ruimte om kleinschalige binnen- activiteiten 
overdag te kunnen organiseren is hierbij in beeld.  
 
 
Vraag: 
Is het college actief op zoek naar een locatie voor een MFA Uden-Zuid, gezien het feit dat de plekken 
steeds schaarser worden? Zo ja, welke beoogde locatie(s) zijn op korte termijn beschikbaar? Zo nee, 
waarom niet? 
 
Antwoord: 
Voor de korte termijn wordt ingezet op het versterken van de ontmoetingsfuncties in de scholen en het 
versterken van de sociale cohesie door het faciliteren van inwonersinitiatieven. Voor de (midden)lange 
termijn wordt verwezen naar het antwoord op vraag 3. 
 
 
Vraag: 
Kan het college bevestigen of de beoogde maatschappelijke plek in het nieuwe plan Eikenheuvel wordt 
overwogen als mogelijke locatie? 
 
Antwoord: 
In het nieuwe plan Eikenheuvel is ruimte gereserveerd voor een cluster van maatschappelijke functies. Op 
dit moment wordt integraal onderzocht welke maatschappelijke functies hier het meest passend zijn. Een 
ontmoetingsfunctie wordt meegenomen in dit onderzoek. 
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